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ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и управление“ 

ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и технологии“ 
Катедра „Програмиране и компютърни технологии“ 

  препис-извлечение 
Препис-извлечение 

 

Протокол № 12 

от заседание на катедрен съвет 

на катедра „Програмиране и компютърни технологии“, 

проведено на 08.07.2021 г. 

 

Дневен ред: 

1. Кадрови въпроси; 

2. Учебни въпроси; 

3. Текущи. 

 

Катедрен състав   7 човека 

Редуциран състав   7 човека 

Кворум   5 човека 

Присъстващи   7 човека 

Неприсъстващи  няма 

Гласуващи   7 човека 

Избират  4 човека 

Заседанието на катедрения съвет бе открито в 13:00 ч. 

Дневният ред бе приет с явно гласуване и пълно болшинство. 

На заседанието присъства проф. д-р инж. Наков, Декан на ФКСТ. 

По точка 1 от Дневния ред: 

Проф. Наков представи на членовете на катедрения съвет инициативата на 

деканското ръководство на ФКСТ, която се състои в предложение за гласуване 

относно преминаването на двама асистенти от катедра „Компютърни системи“, 

ФКСТ в катедра „Програмиране и компютърни технологии“, ФКСТ, които да станат 

членове на катедрата. Предложението е в подкрепа на обсъжданото на 

заседанието на катедрения съвет на 14.06.2021 г. (Протокол № 11) бъдеще на 

катедрата и идеята тя да бъде подсилена предвид малкия ѝ състав. Предложените 

гл. ас. д-р Невен Николов и гл. ас. д-р Петко Данов са със софтуерна насоченост и 

ще бъдат в състава на катедра „Програмиране и компютърни технологии“ 

временно, а именно до намирането и привличането на редовни асистенти, които 

според изказано мнение на ФС, трябва да са преподавали като хонорувани 

преподаватели поне един семестър. 
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Предложението на проф. Наков и деканското ръководство на ФКСТ бе 

подложено на обсъждане и гласуване. 

Гл. ас. д-р Калчева-Йовкова зададе въпрос относно учебното натоварване на 

двамата колеги. 

Проф. Наков отговори, че те ще правят задължителното си учебно натоварване 

в катедра „Компютърни системи“ на факултета. 

Други въпроси не бяха зададени. 

Доц. Ангелова-Димитрова предложи Комисия по тайния вот в състав: 

Председател: доц. д-р Даниела Минковска 

Членове: гл. ас. д-р Елена Калчева-Йовкова 

 гл. ас. д-р Димо Чотров 

Комисията по тайния вот беше приета от членовете на Катедрения съвет със 

следните Резултати от гласуването: 

ДА - 7 НЕ - 0 БЕЛИ - 0 

Избраната Комисия проведе тайно гласуване относно преминаването на гл. ас. 

д-р Невен Николов и гл. ас. д-р Петко Данов от катедра "Компютърни системи", 

ФКСТ към катедра "Програмиране и компютърни технологии", ФКСТ. 

След преброяване на бюлетините Комисията докладва следните Резултати 

от гласуването: 

 За преминаването на гл. ас. д-р Невен Николов от катедра "Компютърни 

системи", ФКСТ към катедра "Програмиране и компютърни технологии", ФКСТ: 

ДА - 7 НЕ - 0 БЕЛИ - 0 

 За преминаването на гл. ас. д-р Петко Данов от катедра "Компютърни 

системи", ФКСТ към катедра "Програмиране и компютърни технологии", ФКСТ: 

ДА - 7 НЕ - 0 БЕЛИ - 0 

Решение на катедрения съвет: Катедреният съвет на катедра 

„Програмиране и компютърни технологии” предлага на Факултетния съвет на 

ФКСТ да утвърди преминаването на гл. ас. д-р Невен Николов и гл. ас. д-р Петко 

Данов от катедра "Компютърни системи", ФКСТ към катедра "Програмиране и 

компютърни технологии", ФКСТ. 

По точка 2 от Дневния ред: 

2.1. Относно представения за обсъждане календарен график за ОКС 

„магистър“-абсолвенти за учебната 2021/2022 година, доц. Ганчева предложи 

графикът да бъде съобразен и да отговаря на този на ФКСТ. 

Предложението бе прието единодушно. 

2.2. Уточнено бе да се направи корекция, състояща се в пропусната 

специалност в учебната програма по „Интернет технологии“ за МТФ, ПН 5.1 

Машинно инженерство. 
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2.3. Не бяха отправени забележки относно представената обява за прием в 

ОКС „магистър“ по специалност „Компютърни технологии и приложно 

програмиране“. Тя ще бъде качена на сайта на Технически университет–София и 

на този на катедра „Програмиране и компютърни технологии“. 

По точка 3 от Дневния ред: 

Гл. ас. д-р Георгиев зададе въпрос дали във факултета е обсъждано 

изплащане на суми по е-СОПКОНИ, тъй като според информация, достигнала до 

него, за 2019 година такива са изплатени. Сумите се определят по скала. 

Доц. Минковска, доц. Стоянова и доц. Ангелова-Димитрова отговориха, че 

такъв въпрос не е повдиган и обсъждан, и за първи път чуват за него. 

Поради изчерпване на дневния ред съветът бе закрит в 14:20 ч. 

 

 

Протокол: Председател на КС: 

/маг. инж. С. Станкова/ /доц. д-р инж. М. Ангелова-Димитрова/ 

08.07.2021 г., София 


